
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE

8. AUGUST 2023

Fremmødte var Jens, Bo, Allan og Helle

Regnskabet blev godkendt, der bliver returneret lidt moms.

Vi mangler en sekretær og 2 nye suppleanter til næste år.

Jens har renoveret skilte, men mangler stadig 2 stk. navnet skal 

fræses op. Bo vil undersøge om der er nogle der kan det.

Der skal nyt gulv på toilettet. Allan undersøger det og får en ca. pris

på hvad det vil koste.

Utilfreds med græsklipningen på vores areal, der ordnes af Havnen.

Finn tager det op på brugerrådet på Havnen. (der gøres ikke nok fra 
Havnen hos Bådelauget,)

Bo beskærer ved ryge rum.

Allan ordner vinduerne i Bådelaugets 2 skure. Køber rengøringsmaterialer
til vinduerne, da det vi havde er forsvundet.:(



Allan og Jens er jubilæumsteam og vil finde lokaler til Bådelaugets

40 års jubilæum.

Jens afleverer pokal fra præcionssejlads til indgravering.

Sildebord.: Jens vil gerne starte sildebordet op igen onkring November. 

Bådelaugets 2 broer trænger til renovering. (Tømrer Finn har måske en 
løsning.

Gavlen på fælleshuset skal males inden vinteren.

Næste mødedato: Tirsdag d. 17. oktober 23. kl 9.00


